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Jaunizveidojamā Mārupes novada Ilgtspējīgas attīstības stratēģija 2022.–
2034. gadam:  Sporta un aktīvās atpūtas, izglītības un jaunatnes lietu 

konsultatīvās padomes 
SANĀKSMES PROTOKOLA PIELIKUMS Nr.2 

 

  
ZOOM ČATA SADAĻĀ PUBLICĒTIE PRIEKŠLIKUMI, KOMENTĀRI UN ATBILDES 
 

Sporta un aktīvās atpūtas, izglītības un jaunatnes lietu konsultatīvās padomes sanāksme 
notiek attālināti, sanāksme tiek nodrošināta, izmantojot konferenču programmu ZOOM. Foruma laikā 
dalībnieki savus ierosinājumus, komentārus un atbildes uz jautājumiem publicē arī ZOOM čata sadaļā. 
 
 
1. Izglītība 

Komentāri par izvirzītajiem jautājumiem un diskusiju: 
Sarmīte Antiņa: “Mārupes novadā ir privātā pamatskola – Brīvā Māras skola”. 
Māra Kalvāne: “Jūrmalā, Vaivaru pamatskola ir piemērota bērniem ar funkcionāliem 

traucējumiem, nodrošinot vides pieejamību”. 
 

2. Sports un aktīvā atpūta 
Komentāri par izvirzītajiem jautājumiem un diskusiju: 
Ints Pīrāgs: “Mana doma nebija vadīties pēc valstī noteiktajiem prioritārajiem sporta veidiem, 

bet novadā noteikt savus, t. sk. pēc tradīcijām”. 
Gatis Pūcītis: “Velo celiņu tīkls starp Mārupi un Piņķiem/Babīti ir atbalstāma ideja”. 
Māra Kalvāne: “Otrs savienojums iespējams no Jaumārupes uz Dzilnuciemu un Piņķiem”. 
 

3. Jauniešiem 
Nav rakstisku komentāru par izvirzītajiem jautājumiem un diskusiju. 
 

4. Sabiedrības līdzdalības iesaistes veidi un instrumenti 
Komentāri par izvirzītajiem jautājumiem un diskusiju: 
Elīna Jansone: “Ir nepieciešama infrastruktūras un vides konsultatīvā padome un tajā tiktu 

apspriesti jautājumi par mobilitāti, sabiedriska transportu,  par apkaimju attīstību,  un to vajadzībām, 
kā arī plānotās būves, izmaiņas teritorijas plānojumā u.c. plānošanas dokumentos utt.” 

Elīna Jansone: “Laba Ideja Jānim par padomju vietu rotēšanu. Bet vairumā tomēr attālināti”.  

Pielikumu sagatavoja: SIA “LEAD.Korporatīvā komunikācija” 
projekta vadītāja asistente       Maija Sadauska 


